
Woorden met -f- of -v- en -s- of -z-

Bij woorden met een -f of een -s op het eind, verandert deze letter vaak als je het woord langer maakt. Als je vóór deze letter een lange [image: image1.png]


klank of een tweetekenklank hoort, dan verandert de -f in -v- en -s in -z-

(tweetekenklanken zijn au ou ei ij eu ie oe)

1 Zet de volgende woorden in het meervoud.

Eén hoes
-
3 hoezen
Eén duif
-
2 duiven


Eén matroos
-
6 
………………………….
Eén framboos
-
3
………………………………...
Eén muilkorf
-
2 
………………………….
Eén olijf
-
2 ………………………………...

Eén neus
-
2 
…………………………. 
Eén paleis
-
3 ………………………………...
Eén sluis
-
3 
………………………….
Eén bedrijf
-
5 ………………………………...
2 Ga in je leesboek of taalboek op zoek naar nog meer woorden die in het meervoud een z of een s krijgen. Schrijf die hieronder op.
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